
Kunnen de schaatsen weer uit het vet? 

Het wordt de komende dagen spannend voor de schaatsliefhebbers onder u. Kunnen de schaatsen 

binnenkort weer uit het vet, of blijft de winter nog wat aan kwakkelen? Het weer in Europa is op dit 

moment nog niet koud genoeg om te mogen hopen op landurig winterweer. De grote vraag is hoe het 

hogedrukgebied de komende dagen zal komen te liggen. Als het hogedrukgebied gunstig boven Europa 

komt te liggen zal er een oostelijke stroming gaan onstaan en de vorst terrein gaan winnen. 

  

Voorafgaande aan het "koude" weer zal er na alle waarschijnlijkheid dit weekend begonnen worden met 

sneeuwval. Op sommige plaatsen kan er wel eens 5 cm gaan vallen. Voor de kinderen natuurlijk weer 

dollepret. Vorig weekend kleurde het landschap al eventjes wit, en konden met name de kinderen zich 

uitleven in de sneeuw. 

  

We hopen natuurlijk met z'n allen dat binnenkort de ijsbaan in Middelstum haar deuren weer kan open 

zodat jong en oud weer op de ijzers kan staan om baantjes te trekken. 
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